
                                                                                Z á p i s  

                                                    z 38.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň  
                                                                     konaného dne 23.8.2018  
 
1. Zahájení a schválení programu 
    Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Upozornil přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam, 
    který je archivován. 
    Hlasování o schválení programu : přítomno : 22              pro : 21            nehlasoval : 1  
 
2. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., Jan Skotal, JUDr. PhDr. Příborský  
   Přítomno : 22        pro : 22  
 
3. Jmenování ověřovatelů zápisu : Oldřich Lupečka, JUDr. PhDr. Příborský  
 
4. VII.38/4/2000 Věc : Žádost MO MMB v souvislosti s požadavkem pana Ing. & Ing.Jiřího Ládyho, bytem  
                                     Ondráčkova 124, Brno -Líšeň o vyslovení souhlasu se směnou vlastnictví pozemku p.č.  
                                   4422/265 v k.ú. Líšeň (vlastnictví Ing.Ládyho) za pozemky p.č. 3380  a 3491/1 v k.ú. Líšeň  
                                     (v majetku st.města Brna ) 
 
     Vyjádření : Pan Ing.& Ing. Jiří Lády je vlastníkem pozemku p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň, který má zájem směnit 
                          za pozemky ve vlastnictví st.města Brna – p.č. 3380 v k.ú. Líšeň, užívaný žadatelem jako zahrada 
                           za domem a p.č. 3491/1 v k.ú. Líšeň ,užívaný na základě nájemní smlouvy ZO ČZS Mariánské údolí, 
                         konkrétní uživatel nám není znám, zahrádkářská organizace pronajímá pozemek v rámci své právní 
                          subjektivity svým členům.  
                         OÚPR MMB ve svém vyjádření ze dne 1.6.2018 směnu vlastnictví navržených pozemků doporučuje. 
                          Stavební odbor ÚMČ z hlediska platné územně plánovací dokumentace ke směně pozemků  
                         p.č. 3380 a 3491/1 v k.ú. Líšeň za pozemek p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň nemá námitek. 
 
     Bez rozpravy . 
     Usnesení : ZMČ souhlasí s navrženou směnou vlastnictví pozemku p.č. 3380 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního  
                        města Brna a za pozemek p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví fyzické osoby a  
                         nesouhlasí se směnou vlastnictví pozemku p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví fyzické osoby , 
                         za pozemek p.č. 3491/1 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního města Brna  
    přítomno : 22         pro : 21         zdržel se : 1  
 
5. VII.38/5/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu směny vlastnictví pozemků p.č. 691 s budovou  
                                        č.p. 226 a částí pozemků p.č. 687/2 a 687/3 v k.ú. Štýřice ve vlastnictví statutárního  
                                         města Brna za pozemky p.č. 3090/115, p.č. 3090/116 a p.č. 3092 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví 
                                         spol.ZAPALOTA a.s., pozemky v k.ú. Líšeň budou využity na realizaci veřejně prospěsné  
                                         stavby – Znovuzprovoznění tramvajové trati Stránská skála -Líšeň  
 
      Vyjádření : MO MMB eviduje žádost o směnu vlastnictví spol. ZAPALOTA a.s. a to : pozemku p.č. 691 s  
                           budovou č.p. 226 , částí pozemků p.č. 687/2 a 687/3 vše v k.ú. Štýřice, vlastnictví nemovitostí 
                           je v katastru nemovitostí evidováno na LV 10001 v majetku st.města Brna, za pozemky 3090/115 
                           3090/116 a 3092 v k.ú. Líšeň evidovaných v katastru nemovitostí na LV 4979 v majetku společnosti 
                           ZAPALOTA a.s. Nabyté pozemky budou využity pro realizaci veřejně prospěšné stavby –  
                            Znovuzprovoznění tramvajové trati Stránská skála – Líšeň, Holzova 
                           OÚPR MMB ve svém stanovisku směnu vlastnictví doporučuje . 
 
     Bez rozpravy . 
    Usnesení : ZMČ souhlasí s navrženou směnou vlastnictví pozemku p.č. 691 s budovou č.p. 226 a části pozemků  
                       p.č. 687/2 a 687/3 v k.ú. Štýřice ve vlastnictví statutárního města Brna za pozemky p.č. 3090/115, 



                       p.č. 3090/116 a 3092 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví spol. ZAPALOTA  a.s. 
      přítomno : 23         pro : 20         proti : 1       zdržel se : 2  
 
6. VII.38/6/2000 Věc : Žádost Dopravní obchodní společnosti DOS Brno s.r.o. ,se sídlem Tržní 14 Brno o odkoupení 
                                        pozemků p.č. 9177/2,9176/2 a 9171/3 v k.ú. Líšeň (v majetku statutárního města Brna) 
                                         k sjednocení území v jejich vlastnictví  
        
     Vyjádření : Navazující pozemky na požadované parcely byly Zetorem a.s. převedeny do vlastnictví spol.  
                         Dopravně obchodní společnosti Brno s.r.o. .Aby došlo k sjednocení vlastnictví v uceleném území  
                          společnosti, žádá tato město Brno o odprodej pozemků p.č. 9171/3,9177/2 a 9176/2 v k.ú. Líšeň 
                        do svého vlastnictví. OVÚP MMB prodej pozemků doporučuje.  
 
    Bez rozpravy  
   Usnesení : ZMČ souhlasí s prodejem pozemků p.č. 9177/2, 9176/2 a 9171/3 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního  
                       města Brna do vlastnictví Dopravně obchodní společnosti DOS Brno s.r.o., se sídlem Tržní 14, Brno  
    přítomno : 23          pro : 20      zdržel se : 3         proti : 0  
 
7. VII.38/7/2500 Věc : Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.6.2018  
    
    Vyjádření : V souvislosti s povinností schvalovat účetní závěrku, která je stanovena zákonem č. 563/1991 Sb. 
                        o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a vyhláškou č. 220/2013 Sb. o požadavcích na schvalování 
                        účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek je předložena informace z mezitímní účetní 
                        závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.6.2018 a to na základě § 14 odst. 1 uvedené vyhlášky. ORF předkládá 
                         ZMČ na vědomí informace z mezitímních účetních závěrek, a to údaje o nákladech, výnosech 
                       a hospodářském výsledku za příslušné čtvrtletí a o aktivech a pasivech. Jedná se tedy o údaje  
                       obsažené ve výkazu zisku a ztráty a v rozvaze.  
 
Bez rozpravy  
Usnesení : ZMČ bere na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.6.2018 dle příloh 
Přítomno : 23             pro : 23  
 
8. VII.38/8/2500 Věc : Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na období 2020 – 2024  
   
 Vyjádření : ZMB na svém Z7/40 zasedání konaném dne 19.6.2018 schválilo Rozsah a strukturu střednědobého 
                      výhledu rozpočtu st.města Brna na období 2020 – 2024. Na základě tohoto schváleného dokumentu 
                      Statutu města Brna a v souladu s ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech  
                       územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, byl vypracován předkládaný návrh střednědobého 
                       výhledu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na období 2020 – 2024  
 
Bez rozpravy  
Usnesení : ZMČ schvaluje střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno -Líšeň na období 2020 – 2024 dle přílohy  
 Přítomno : 23             pro : 18          zdržel se : 4        nehlasoval : 1  
 
9. VII.38/9/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 12 – 14/2018  
 
K tomu bodu vystoupili : 
MUDr. Drbal : žádal informace k položce § 2212 navýšení o 310 tis. Kč akce Osvětlení přechodů v Líšni  
                          Které to jsou ?  
Odpovídá p. Freiberg  - vysoutěžená cena byla vyšší  - proto je nutné tuto položku navýšit 
                   Jedná se o přechody – ve staré Líšni – Belcrediho  
                                                           ve staré Líšni – konečná Mifkova 
                                                           a dále poliklinika Horníkova, Elplova – restaurace u Kola  
 



JUDr. Příborský  - žádal informace k položce § 3613 navýšení o 70 000. Kč na investiční akci Kavárna Dělňák 
  
p.starosta : jedná o navýšení částky na projekt  
 
prof.Válek : kdo je nositelem myšlenky, že na Dělňáku bude kavárna 
                      kdo nám sdělí, jak si představuje fungování kavárny  investujeme zde 470 tis. Kč a nemáme zde 
                      předloženou ekonomickou představu tohoto projektu  
ředitel KCL : jsem nositelem myšlenky, že bychom chtěli na Dělňáku kavárnu. Z úrovně radnice se  řeší projekt na 
                      základě požadavků požárníků a hygieny. Až bude tento prostor zkolaudován vypíše se výběrové  
                       řízení a bude se hledat provozovatel této kavárny, který bude platit nájem  
                       Financování projektu nejde z rozpočtu KCL  
 
MUDr. Drbal : požádal o zaslání materiálu kavárna na Dělňáku, který byl projednán v radě MČ . 
 
p. starosta : částka – záměr na vybudování kavárny na Dělňáku se schvalovala na zasedání ZMČ v prosinci 
                       při schvalování rozpočtu na rok 2018  
prof. Válek :  neschvalujeme teď ,že na dělňáku vybudujeme kavárnu, ale schvalujeme částku že uděláme 
                        opravy prostoru a poté budeme moci provozovat kavárnu  
                         není zde předloženo, jak si představujeme pronájem ani provoz kavárny  
 
Usnesení : ZMČ bere na vědomí 
                   rozpočtové opatření č. 12/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu  dle přílohy 
                   rozpočtové opatření č. 13/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 390 tis.Kč 
                    dle přílohy 
                    rozpočtové opatření č. 14/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy  
 přítomno : 23          pro : 17        zdržel se : 5      proti : 0      nehlasoval : 1  
 
10. VII.38/10/2500 Věc : Žádost Tělocvičné jednoty Sokol Brno – Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B  
                                           z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
 
     Vyjádření : Odbor rozpočtu a financí  ÚMČ byla dne 7.6.2018 doručena žádost Tělocvičné jednoty Sokol  
                          Brno – Líšeň o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu ve výši 180 000,- Kč za účelem  
                         krytí nákladů spojených s realizací projektu Dokončení modernizace sokolského cvičiště na  
                          multifunkční hřiště s umělým povrchem  
                         žádost o poskytnutí dotace typu B je podávána z důvodu, že vzhledem k nedostatku finančních  
                          prostředků se neustále oddaluje termín dokončení hřiště a současně se zvyšují celkové náklady 
       
V rozpravě vystoupili :  
Byl přítomen zástupce Sokol Líšeň ,který odpovídal na případné dotazy. 
Ing.arch.Kremitovská  : dotaz na využití tohoto hřiště veřejností  
 
MUDr. Drbal : jaké jsou  další zdroje financování tohoto projektu  
 
Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 180 000,- Kč 
                    žadateli Tělocvičná jednota Sokol Brno – Líšeň, IČ : 44993340 se sídlem Belcrediho 1317/27, 628 00 Brno 
                    za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Dokončení modernizace sokolského cvičiště 
                    na multifunkční hřiště s umělým povrchem  
                    ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                   Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 
                   Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
   Přítomno : 23               pro : 22           zdržel se : 1   proti : 0  
 
 



 
11. VII.38/12/2500 Věc : Žádost Divadla Líšeň z.s. o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň  
 
Vyjádření : Odboru rozpočtu a financí byla doručena žádost Divadla Líšeň o poskytnutí finanční dotace typu B  
                    ve výši 80 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Nákup dodávky pro  
                     divadlo Líšeň  
                    Dodávka je pro provoz divadla nepostradatelná pro transport materiálu (scéna, loutky, ) a souboru. 
                    V důsledku závažné a neopravitelné poruchy na motoru tohoto vozidla je  v současné době divadlo  
                    bez dopravního prostředku. Vzhledem k tomu, že žádost nebyla předložena nejpozději 3 měsíce  
                    před zahájením akce, žádá žadatel o udělení výjimky z Pravidel pro poskytování dotací . 
v rozpravě vystoupili .  
Byl přítomen pan Vémola z divadla Líšeň, který odpovídal na dotazy. 
 
JUDr. Příborský : dotaz kolik dnů v roce se hraje a jak je auto využíváno  
                               Divadlo Líšeň prezentuje MČ proto podpora nákupu auta z veřejných prostředků  
MUDr. Drbal : jaké jsou další zdroje financování  
 
Mgr.Sklenák : počet repríz divadla za poslední rok  
 
Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 
                   ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 80 000,- Kč  
                   žadateli Divadlo Líšeň z.s. IČ : 69648197 , se sídlem Obecká 1385/13, 628 00 Brno za účelem krytí  
                   nákladů spojených s realizací projektu Nákup dodávky pro Divadlo Líšeň  
                   ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
                   Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy 
                   Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření  
   Přítomno : 23            pro : 20         zdržel se : 3            proti : 0  
 
12. VII.38/14/2500 Věc : Žádost Národopisného souboru Líšňáci z.s. o poskytnutí investiční dotace typu B  
                                             z rozpočtu MČ Brno – Líšeň  
    Vyjádření : Odboru rozpočtu a financí byla doručena žádost Národopisného souboru Líšňáci o poskytnutí 
                        dotace typu B ve výši 80 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu  
                         Podpora činnosti cimbálové muziky Líšňáci – pořízení nového hudebního nástroje cimbálu  
                         V poslední době došlo k odtržení količníku, který drží struny. Z tohoto důvodu je obtížné nástroj 
                         naladit . Dodací lhůta nového cimbálu je v současné době více než rok,  
 
      Bez diskuse  
      Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 80 000,- Kč 
                         žadateli Národopisný soubor Líšňáci, z.s., IČ : 70924431, se sídlem Chmelnice 1577/6, 628 00 Brno  
                         za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Podpora činnosti Cimbálové muziky Líšňáci 

- Pořízení nového hudebního nástroje – cimbálu  
ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň  
Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy 
Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

      Přítomno : 23             pro : 23  
 
13. VII.38/11/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 15/2018  
 
       Vyjádření : v tomto rozpočtovém opatření dochází k následujícím úpravám :  
                            V § 3419 je navrženo navýšení investiční dotace na rok 2018 ve výši 180 tis. Kč pro organizaci 
                            TJ Sokol Líšeň na základě jejich žádosti o poskytnutí dotace typu B . 
        Bez rozpravy  
        Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu  



                           dle přílohy  
        přítomno : 23                pro : 23  
 
14. VII.38/15/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 16/2018  
 
Vyjádření : v tomto rozpočtovém opatření dochází k následujícím úpravám  
                      V § 3319 je navrženo zapojení finančních prostředků ve výši 80 tis. Kč jako investiční dotace typu B 
                      pro organizaci Národopisný soubor Líšňáci na základě jejich žádosti o poskytnutí dotace typu B  
bez rozpravy  
Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle  
                    Přílohy  
Přítomno : 23           pro : 23  
 
15. VII.38/13/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 17/2018  
 
Vyjádření : v tomto rozpočtovém opatření dochází k následujícím úpravám  
                     V § 3311 je navrženo zapojení finančních prostředků ve výši 80 tis.Kč jako investiční dotace typu B 
                      pro organizaci Divadlo Líšeň na základě jejich žádosti . 
bez rozpravy  
Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle 
                    přílohy  
přítomno : 23          pro : 20         zdržel se . 3  
 
16. VII.38/16/2600 Věc : Návrh změn a doplňků Statutu města Brna  
 
Vyjádření : navrhované změny Statutu města Brna byly zpracovány na základě jednání Sněmu starostů a v případě 
                   jejich schválení budou doplněny do obecně závazné vyhlášky města. 
                    Tato změna se týká údržby silniční zeleně podél místních komunikací na území města Brna. 
                    Navrhovaná změna znamená, že údržbu (nikoliv správu) silniční zeleně podél místních komunikací  
                    Na území města Brna by již neprováděla společnost Brněnské komunikace ale jednotlivé městské  
                     části, na jejich území se uvedená zeleň nachází . 
 
V diskuzi vystoupili :  
RNDr. Borecký : máme představu, jak se budeme starat o zeleň 
                            stromořadí – u polikliniky Horníkova – je uschlé  
p.starosta : toto stromořadí není na pozemcích města je v majetku vlastníků bytového domu je to soukromý 
pozemek 
 
RNDr. Borecký – mělo by se zveřejnit, že toto stromořadí nám nepatří ,není v naší péči. 
 
Usnesení : ZMČ doporučuje ZMB schválit navrhované doplnění změny Statutu města Brna (dle přílohy )  
 Přítomno :23           pro : 21         zdržel se : 1         nehlasoval : 1  
 
17. VII.38/17/2600 Věc : Neuplatnění předkupního práva města – garáž na pozemku města  
 
Vyjádření : Z majetkového odboru MMB jsme obdrželi další žádost o vyjádření k využití předkupního práva,  
                   které nový občanský zákoník zavedl pro případy rozdílného vlastnictví tavby a pozemku. 
                   Jedná se o garáž při ul. Podbělová, stojící na pozemku p.č. 5049/78, který je vlastnictvím statutárního 
                   Města Brna (svěřen MČ ) Vlastníkem garáže je paní Ludmila Plichtová, která se rozhodla garáž  
                   prodat a po uzavření kupní smlouvy učinila městu nabídku na využití předkupního práva 
 
Bez rozpravy 
 



Usnesení : ZMČ souhlasí s nevyužitím předkupního práva statutárního města Brna ke stavbě (garáží) č.e.1119 
                   ve vlastnictví paní Ludmily Plichtové postavené na pozemku p.č. 5049/78 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví 
                   statutárního města Brna 
přítomno : 23                pro : 20     zdržel se :1          nehlasoval : 2  
 
18. VII:38/18/2600 Věc : Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky č. 2/2018, kterou se stanoví spádové  
                                         obvody základních škol    
 
Vyjádření : Ředitel ZŠ Masarova Mgr.Ivo Zálešák žádá o projednání změny ve spádovém obvodu ,aby  
                     ulice Josefy Faimonové č.1-16 byla přeřazena ze spádového obvodu ZŠ Masarova do  
                    obvodu ZŠ Novolíšeňská. Možnost změny ve spádových obvodech projednal i s ředitelem  
                     ZŠ Novolíšeňská ,který písemně sdělil souhlasné stanovisko k přiřazení výše uvedeného spádového  
                    obvodu  
bez rozpravy 
Usnesení : ZMČ doporučuje ZMB schválit změnu obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 2/2018, 
                    kterou se stanoví spádové obvody základních škol . Ulice Josefy Faimonové č.1-16 bude zařazena 
                    ze spádového obvodu Základní školy, Brno p.o. Masarova 11 do spádového obvodu Základní školy, 
                    Brno, p.o. Novolíšeňská 10  
Přítomno : 23           pro : 21            nehlasoval : 2  
 
 
19.Připomínky MUDr. Drbala k zápisům ZMČ  
 
Vyjádření : pan starosta uvedl, že zastupitelům byl zaslán email pana Drbala ve kterém uvedl,že opakovaně  
                    uplatňoval námitky k zápisu resp. všem zápisům ZMČ Brno – Líšeň za toto volební období a 
                    apeloval na pana starostu, že o námitkách musí rozhodnout zastupitelstvo  a vyzýval pana starostu 
                     aby zařadil daný bod na jednání ZMČ. Námitky na jednání konkretizoval . Zápisy nejsou v souladu 
                    s metodickým doporučením Ministerstva vnitra odboru veřejné správy a jsou v rozporu se schváleným 
                     jednacím řádem ZMČ  Líšeň. Zápisy neobsahují jména všech vystupujících resp.řečníků se stručným  
                     obsahem jejich projevu. Připomíná svoji argumentaci , že právě pouze zápis pořízený v souladu se  
                     zákonem o obcích je veřejnou listinou nadanou presumpcí správnosti . Zájmem je ,aby kterýkoliv 
                     zájemce se ze zápisu u kteréhokoliv bodu dozvěděl nejen usnesení, ale kdo a s jakým obsahem  
                     k němu vystupoval.  
 
p.starosta navrhl hlasovat o usnesení  
 ZMČ bere na vědomí připomínky p. Drbala k zápisům ze zasedání ZMČ  
 
MUDr. Drbal uvedl, že se domnívá, že o námitkách se musí rozhodnout a ne je vzít na vědomí. Je třeba  
                      rozhodnout zda jsou oprávněné  a zápisy se musí opravit nebo jestli se námitka zamítá 
 
RNDr. Borecký : měli bychom rozlišit jestli chce v zápise někdo něco doplnit nebo má zásadní připomínku 
                             navrhuji upravit jednací řád ZMČ  - doplnit kdo má konkrétní připomínku k projednávanému 
                             bodu, tak  požádá, aby byla uvedena v zápise . 
 
MUDr. Drbal : v jednacím řádu máme bude uvedeno jméno diskutujícího a stručný obsah projevu. Já říkám,že 
                          to v zápise nemáme a dnes máme o mé námitce rozhodnout. 
                           Mělo být připraveno usnesení od právníka úřadu , aby zde byla právní garance. 
 
Mgr.Sklenák : proč tuto záležitost řešíme až nyní. Nemáme připravený materiál nemáme další informace. 
                          Bylo by vhodné vyřešit jednací řád po volbách 
 
p. Hrazdíra : pan Drbal zde upozorňuje již na 2 roky na nesoulad zasedání zastupitelstva s jednacím řádem 
                        není třeba žádný pokyn v jednacím řádu je napsáno co tam má být 



 
 
prof.Válek : pan Drbal zde upozorňuje, že zápis není v souladu se zákonem – právník úřadu měl zareagovat 
                      a říci nebo napsat zda zákon porušujeme nebo ne  
                     dále je zde jednací řád, ve kterém je uvedeno, co má být v zápise 
                     máme tedy rozhodnout zda námitka pana Drbala je oprávněná či nikoliv. 
 
p. starosta : uvedl, že na minulém zasedání sdělila JUDr. Vacková , že zákon není porušován.  
 
MUDr. Drbal : upozornil, že trvá na svých námitkách vůči zápisům ze zasedání . 
 
Pan starosta vyhlásil přestávku na poradu klubů.  
 
Po přestávce předložil JUDr. Příborský znění usnesení k tomuto bodu  a následně proběhlo hlasování  
 
ZMČ souhlasí s námitkami kolegy Drbala a apeluje na zodpovědné osoby , aby dbaly všech náležitostí pořizování 
zápisu dle zákona a jednacího řádu ZMČ. Pochybení při pořizování zápisů z minulých jednání však z pohledu 
 ZMČ nemají vliv na platnost jednotlivých usnesení . 
Přítomno : 23        pro : 11        proti : 2          zdržel se : 10  
Toto usnesení nebylo přijato . 
 
20. Interpelace – nikdo z přítomných neměl interpelaci 
 
21. Diskuse – žádné příspěvky 
 
22. Projednání zápisů  
      Žádné zápisy nebyly předloženy . 
 
23. Závěr  
Zasedání ukončil pan starosta.  
 
 
 
              Mgr. Břetislav Štefan                                                                    JUDr. PhDr. Martin Příborský  
                     Starosta        ověřovatel  
 
 
                                                                                                                        Oldřich Lupečka  
                                                                                                                         ověřovatel  
                                  
  
 
 
 
 
 
 
                   
 



                                                                                Z á p i s 

                                                    z 38.zasedání Zastupitelstva MČ Brno – Líšeň 

                                                                     konaného dne 23.8.2018 



1. Zahájení a schválení programu

    Zasedání zahájil a řídil pan starosta. Upozornil přítomné, že ze zasedání je pořizován audiovizuální záznam,

    který je archivován.

    Hlasování o schválení programu : přítomno : 22              pro : 21            nehlasoval : 1 



2. Volba návrhové komise : RNDr. Borecký, CSc., Jan Skotal, JUDr. PhDr. Příborský 

   Přítomno : 22        pro : 22 



3. Jmenování ověřovatelů zápisu : Oldřich Lupečka, JUDr. PhDr. Příborský 



4. VII.38/4/2000 Věc : Žádost MO MMB v souvislosti s požadavkem pana Ing. & Ing.Jiřího Ládyho, bytem 

                                     Ondráčkova 124, Brno -Líšeň o vyslovení souhlasu se směnou vlastnictví pozemku p.č. 

                                   4422/265 v k.ú. Líšeň (vlastnictví Ing.Ládyho) za pozemky p.č. 3380  a 3491/1 v k.ú. Líšeň 

                                     (v majetku st.města Brna )



     Vyjádření : Pan Ing.& Ing. Jiří Lády je vlastníkem pozemku p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň, který má zájem směnit

                          za pozemky ve vlastnictví st.města Brna – p.č. 3380 v k.ú. Líšeň, užívaný žadatelem jako zahrada

                           za domem a p.č. 3491/1 v k.ú. Líšeň ,užívaný na základě nájemní smlouvy ZO ČZS Mariánské údolí,

                         konkrétní uživatel nám není znám, zahrádkářská organizace pronajímá pozemek v rámci své právní

                          subjektivity svým členům. 

                         OÚPR MMB ve svém vyjádření ze dne 1.6.2018 směnu vlastnictví navržených pozemků doporučuje.

                          Stavební odbor ÚMČ z hlediska platné územně plánovací dokumentace ke směně pozemků 

                         p.č. 3380 a 3491/1 v k.ú. Líšeň za pozemek p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň nemá námitek.



     Bez rozpravy .

     Usnesení : ZMČ souhlasí s navrženou směnou vlastnictví pozemku p.č. 3380 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního 

                        města Brna a za pozemek p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví fyzické osoby a 

[bookmark: _GoBack]                         nesouhlasí se směnou vlastnictví pozemku p.č. 4422/265 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví fyzické osoby ,

                         za pozemek p.č. 3491/1 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního města Brna 

    přítomno : 22         pro : 21         zdržel se : 1 



5. VII.38/5/2000 Věc : Žádost MO MMB o stanovisko k návrhu směny vlastnictví pozemků p.č. 691 s budovou 

                                        č.p. 226 a částí pozemků p.č. 687/2 a 687/3 v k.ú. Štýřice ve vlastnictví statutárního 

                                         města Brna za pozemky p.č. 3090/115, p.č. 3090/116 a p.č. 3092 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví

                                         spol.ZAPALOTA a.s., pozemky v k.ú. Líšeň budou využity na realizaci veřejně prospěsné 

                                         stavby – Znovuzprovoznění tramvajové trati Stránská skála -Líšeň 



      Vyjádření : MO MMB eviduje žádost o směnu vlastnictví spol. ZAPALOTA a.s. a to : pozemku p.č. 691 s 

                           budovou č.p. 226 , částí pozemků p.č. 687/2 a 687/3 vše v k.ú. Štýřice, vlastnictví nemovitostí

                           je v katastru nemovitostí evidováno na LV 10001 v majetku st.města Brna, za pozemky 3090/115

                           3090/116 a 3092 v k.ú. Líšeň evidovaných v katastru nemovitostí na LV 4979 v majetku společnosti

                           ZAPALOTA a.s. Nabyté pozemky budou využity pro realizaci veřejně prospěšné stavby – 

                            Znovuzprovoznění tramvajové trati Stránská skála – Líšeň, Holzova

                           OÚPR MMB ve svém stanovisku směnu vlastnictví doporučuje .



     Bez rozpravy .

    Usnesení : ZMČ souhlasí s navrženou směnou vlastnictví pozemku p.č. 691 s budovou č.p. 226 a části pozemků 

                       p.č. 687/2 a 687/3 v k.ú. Štýřice ve vlastnictví statutárního města Brna za pozemky p.č. 3090/115,

                       p.č. 3090/116 a 3092 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví spol. ZAPALOTA  a.s.

      přítomno : 23         pro : 20         proti : 1       zdržel se : 2 



6. VII.38/6/2000 Věc : Žádost Dopravní obchodní společnosti DOS Brno s.r.o. ,se sídlem Tržní 14 Brno o odkoupení

                                        pozemků p.č. 9177/2,9176/2 a 9171/3 v k.ú. Líšeň (v majetku statutárního města Brna)

                                         k sjednocení území v jejich vlastnictví 

       

     Vyjádření : Navazující pozemky na požadované parcely byly Zetorem a.s. převedeny do vlastnictví spol. 

                         Dopravně obchodní společnosti Brno s.r.o. .Aby došlo k sjednocení vlastnictví v uceleném území 

                          společnosti, žádá tato město Brno o odprodej pozemků p.č. 9171/3,9177/2 a 9176/2 v k.ú. Líšeň

                        do svého vlastnictví. OVÚP MMB prodej pozemků doporučuje. 



    Bez rozpravy 

   Usnesení : ZMČ souhlasí s prodejem pozemků p.č. 9177/2, 9176/2 a 9171/3 v k.ú. Líšeň v majetku statutárního 

                       města Brna do vlastnictví Dopravně obchodní společnosti DOS Brno s.r.o., se sídlem Tržní 14, Brno 

    přítomno : 23          pro : 20      zdržel se : 3         proti : 0 



7. VII.38/7/2500 Věc : Informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.6.2018 

   

    Vyjádření : V souvislosti s povinností schvalovat účetní závěrku, která je stanovena zákonem č. 563/1991 Sb.

                        o účetnictví, ve znění pozdějších předpisů, a vyhláškou č. 220/2013 Sb. o požadavcích na schvalování

                        účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek je předložena informace z mezitímní účetní

                        závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.6.2018 a to na základě § 14 odst. 1 uvedené vyhlášky. ORF předkládá

                         ZMČ na vědomí informace z mezitímních účetních závěrek, a to údaje o nákladech, výnosech

                       a hospodářském výsledku za příslušné čtvrtletí a o aktivech a pasivech. Jedná se tedy o údaje 

                       obsažené ve výkazu zisku a ztráty a v rozvaze. 



Bez rozpravy 

Usnesení : ZMČ bere na vědomí informace z mezitímní účetní závěrky MČ Brno – Líšeň k 30.6.2018 dle příloh

Přítomno : 23             pro : 23 



8. VII.38/8/2500 Věc : Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na období 2020 – 2024 

  

 Vyjádření : ZMB na svém Z7/40 zasedání konaném dne 19.6.2018 schválilo Rozsah a strukturu střednědobého

                      výhledu rozpočtu st.města Brna na období 2020 – 2024. Na základě tohoto schváleného dokumentu

                      Statutu města Brna a v souladu s ustanovením § 3 zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech 

                       územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů, byl vypracován předkládaný návrh střednědobého

                       výhledu rozpočtu MČ Brno – Líšeň na období 2020 – 2024 



Bez rozpravy 

Usnesení : ZMČ schvaluje střednědobý výhled rozpočtu MČ Brno -Líšeň na období 2020 – 2024 dle přílohy 

 Přítomno : 23             pro : 18          zdržel se : 4        nehlasoval : 1 



9. VII.38/9/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 12 – 14/2018 



K tomu bodu vystoupili :

MUDr. Drbal : žádal informace k položce § 2212 navýšení o 310 tis. Kč akce Osvětlení přechodů v Líšni 

                          Které to jsou ? 

Odpovídá p. Freiberg  - vysoutěžená cena byla vyšší  - proto je nutné tuto položku navýšit

                   Jedná se o přechody – ve staré Líšni – Belcrediho 

                                                           ve staré Líšni – konečná Mifkova

                                                           a dále poliklinika Horníkova, Elplova – restaurace u Kola 



JUDr. Příborský  - žádal informace k položce § 3613 navýšení o 70 000. Kč na investiční akci Kavárna Dělňák

 

p.starosta : jedná o navýšení částky na projekt 



prof.Válek : kdo je nositelem myšlenky, že na Dělňáku bude kavárna

                      kdo nám sdělí, jak si představuje fungování kavárny  investujeme zde 470 tis. Kč a nemáme zde

                      předloženou ekonomickou představu tohoto projektu 

ředitel KCL : jsem nositelem myšlenky, že bychom chtěli na Dělňáku kavárnu. Z úrovně radnice se  řeší projekt na

                      základě požadavků požárníků a hygieny. Až bude tento prostor zkolaudován vypíše se výběrové 

                       řízení a bude se hledat provozovatel této kavárny, který bude platit nájem 

                       Financování projektu nejde z rozpočtu KCL 



MUDr. Drbal : požádal o zaslání materiálu kavárna na Dělňáku, který byl projednán v radě MČ .



p. starosta : částka – záměr na vybudování kavárny na Dělňáku se schvalovala na zasedání ZMČ v prosinci

                       při schvalování rozpočtu na rok 2018 

prof. Válek :  neschvalujeme teď ,že na dělňáku vybudujeme kavárnu, ale schvalujeme částku že uděláme

                        opravy prostoru a poté budeme moci provozovat kavárnu 

                         není zde předloženo, jak si představujeme pronájem ani provoz kavárny 



Usnesení : ZMČ bere na vědomí

                   rozpočtové opatření č. 12/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu  dle přílohy

                   rozpočtové opatření č. 13/2018, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje o 390 tis.Kč

                    dle přílohy

                    rozpočtové opatření č. 14/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy 

 přítomno : 23          pro : 17        zdržel se : 5      proti : 0      nehlasoval : 1 



10. VII.38/10/2500 Věc : Žádost Tělocvičné jednoty Sokol Brno – Líšeň o poskytnutí investiční dotace typu B 

                                           z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 



     Vyjádření : Odbor rozpočtu a financí  ÚMČ byla dne 7.6.2018 doručena žádost Tělocvičné jednoty Sokol 

                          Brno – Líšeň o poskytnutí finanční dotace typu B z rozpočtu ve výši 180 000,- Kč za účelem 

                         krytí nákladů spojených s realizací projektu Dokončení modernizace sokolského cvičiště na 

                          multifunkční hřiště s umělým povrchem 

                         žádost o poskytnutí dotace typu B je podávána z důvodu, že vzhledem k nedostatku finančních 

                          prostředků se neustále oddaluje termín dokončení hřiště a současně se zvyšují celkové náklady

      

V rozpravě vystoupili : 

Byl přítomen zástupce Sokol Líšeň ,který odpovídal na případné dotazy.

Ing.arch.Kremitovská  : dotaz na využití tohoto hřiště veřejností 



MUDr. Drbal : jaké jsou  další zdroje financování tohoto projektu 



Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň ve výši 180 000,- Kč

                    žadateli Tělocvičná jednota Sokol Brno – Líšeň, IČ : 44993340 se sídlem Belcrediho 1317/27, 628 00 Brno

                    za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Dokončení modernizace sokolského cvičiště

                    na multifunkční hřiště s umělým povrchem 

                    ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                   Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

                   Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

   Přítomno : 23               pro : 22           zdržel se : 1   proti : 0 







11. VII.38/12/2500 Věc : Žádost Divadla Líšeň z.s. o poskytnutí investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno -Líšeň 



Vyjádření : Odboru rozpočtu a financí byla doručena žádost Divadla Líšeň o poskytnutí finanční dotace typu B 

                    ve výši 80 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Nákup dodávky pro 

                     divadlo Líšeň 

                    Dodávka je pro provoz divadla nepostradatelná pro transport materiálu (scéna, loutky, ) a souboru.

                    V důsledku závažné a neopravitelné poruchy na motoru tohoto vozidla je  v současné době divadlo 

                    bez dopravního prostředku. Vzhledem k tomu, že žádost nebyla předložena nejpozději 3 měsíce 

                    před zahájením akce, žádá žadatel o udělení výjimky z Pravidel pro poskytování dotací .

v rozpravě vystoupili . 

Byl přítomen pan Vémola z divadla Líšeň, který odpovídal na dotazy.



JUDr. Příborský : dotaz kolik dnů v roce se hraje a jak je auto využíváno 

                               Divadlo Líšeň prezentuje MČ proto podpora nákupu auta z veřejných prostředků 

MUDr. Drbal : jaké jsou další zdroje financování 



Mgr.Sklenák : počet repríz divadla za poslední rok 



Usnesení : ZMČ uděluje výjimku z čl. III písm.b) odst. 1 Pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno – Líšeň

                   ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 80 000,- Kč 

                   žadateli Divadlo Líšeň z.s. IČ : 69648197 , se sídlem Obecká 1385/13, 628 00 Brno za účelem krytí 

                   nákladů spojených s realizací projektu Nákup dodávky pro Divadlo Líšeň 

                   ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

                   Pověřuje p.starostu podpisem smlouvy

                   Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření 

   Přítomno : 23            pro : 20         zdržel se : 3            proti : 0 



12. VII.38/14/2500 Věc : Žádost Národopisného souboru Líšňáci z.s. o poskytnutí investiční dotace typu B 

                                             z rozpočtu MČ Brno – Líšeň 

    Vyjádření : Odboru rozpočtu a financí byla doručena žádost Národopisného souboru Líšňáci o poskytnutí

                        dotace typu B ve výši 80 000,- Kč za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu 

                         Podpora činnosti cimbálové muziky Líšňáci – pořízení nového hudebního nástroje cimbálu 

                         V poslední době došlo k odtržení količníku, který drží struny. Z tohoto důvodu je obtížné nástroj

                         naladit . Dodací lhůta nového cimbálu je v současné době více než rok, 



      Bez diskuse 

      Usnesení : ZMČ souhlasí s poskytnutím investiční dotace typu B z rozpočtu MČ Brno – Líšeň ve výši 80 000,- Kč

                         žadateli Národopisný soubor Líšňáci, z.s., IČ : 70924431, se sídlem Chmelnice 1577/6, 628 00 Brno 

                         za účelem krytí nákladů spojených s realizací projektu Podpora činnosti Cimbálové muziky Líšňáci

· Pořízení nového hudebního nástroje – cimbálu 

ZMČ schvaluje smlouvu o poskytnutí finanční dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň 

Pověřuje p. starostu podpisem smlouvy

Ukládá odboru rozpočtu a financí vypracovat rozpočtové opatření

      Přítomno : 23             pro : 23 



13. VII.38/11/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 15/2018 



       Vyjádření : v tomto rozpočtovém opatření dochází k následujícím úpravám : 

                            V § 3419 je navrženo navýšení investiční dotace na rok 2018 ve výši 180 tis. Kč pro organizaci

                            TJ Sokol Líšeň na základě jejich žádosti o poskytnutí dotace typu B .

        Bez rozpravy 

        Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 15/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu 

                           dle přílohy 

        přítomno : 23                pro : 23 



14. VII.38/15/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 16/2018 



Vyjádření : v tomto rozpočtovém opatření dochází k následujícím úpravám 

                      V § 3319 je navrženo zapojení finančních prostředků ve výši 80 tis. Kč jako investiční dotace typu B

                      pro organizaci Národopisný soubor Líšňáci na základě jejich žádosti o poskytnutí dotace typu B 

bez rozpravy 

Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 16/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle 

                    Přílohy 

Přítomno : 23           pro : 23 



15. VII.38/13/2500 Věc : Rozpočtové opatření č. 17/2018 



Vyjádření : v tomto rozpočtovém opatření dochází k následujícím úpravám 

                     V § 3311 je navrženo zapojení finančních prostředků ve výši 80 tis.Kč jako investiční dotace typu B

                      pro organizaci Divadlo Líšeň na základě jejich žádosti .

bez rozpravy 

Usnesení : ZMČ schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2018, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle

                    přílohy 

přítomno : 23          pro : 20         zdržel se . 3 



16. VII.38/16/2600 Věc : Návrh změn a doplňků Statutu města Brna 



Vyjádření : navrhované změny Statutu města Brna byly zpracovány na základě jednání Sněmu starostů a v případě

                   jejich schválení budou doplněny do obecně závazné vyhlášky města.

                    Tato změna se týká údržby silniční zeleně podél místních komunikací na území města Brna.

                    Navrhovaná změna znamená, že údržbu (nikoliv správu) silniční zeleně podél místních komunikací 

                    Na území města Brna by již neprováděla společnost Brněnské komunikace ale jednotlivé městské 

                     části, na jejich území se uvedená zeleň nachází .



V diskuzi vystoupili : 

RNDr. Borecký : máme představu, jak se budeme starat o zeleň

                            stromořadí – u polikliniky Horníkova – je uschlé 

p.starosta : toto stromořadí není na pozemcích města je v majetku vlastníků bytového domu je to soukromý pozemek



RNDr. Borecký – mělo by se zveřejnit, že toto stromořadí nám nepatří ,není v naší péči.



Usnesení : ZMČ doporučuje ZMB schválit navrhované doplnění změny Statutu města Brna (dle přílohy ) 

 Přítomno :23           pro : 21         zdržel se : 1         nehlasoval : 1 



17. VII.38/17/2600 Věc : Neuplatnění předkupního práva města – garáž na pozemku města 



Vyjádření : Z majetkového odboru MMB jsme obdrželi další žádost o vyjádření k využití předkupního práva, 

                   které nový občanský zákoník zavedl pro případy rozdílného vlastnictví tavby a pozemku.

                   Jedná se o garáž při ul. Podbělová, stojící na pozemku p.č. 5049/78, který je vlastnictvím statutárního

                   Města Brna (svěřen MČ ) Vlastníkem garáže je paní Ludmila Plichtová, která se rozhodla garáž 

                   prodat a po uzavření kupní smlouvy učinila městu nabídku na využití předkupního práva



Bez rozpravy



Usnesení : ZMČ souhlasí s nevyužitím předkupního práva statutárního města Brna ke stavbě (garáží) č.e.1119

                   ve vlastnictví paní Ludmily Plichtové postavené na pozemku p.č. 5049/78 v k.ú. Líšeň ve vlastnictví

                   statutárního města Brna

přítomno : 23                pro : 20     zdržel se :1          nehlasoval : 2 



18. VII:38/18/2600 Věc : Návrh na změnu obecně závazné vyhlášky č. 2/2018, kterou se stanoví spádové 

                                         obvody základních škol   



Vyjádření : Ředitel ZŠ Masarova Mgr.Ivo Zálešák žádá o projednání změny ve spádovém obvodu ,aby 

                     ulice Josefy Faimonové č.1-16 byla přeřazena ze spádového obvodu ZŠ Masarova do 

                    obvodu ZŠ Novolíšeňská. Možnost změny ve spádových obvodech projednal i s ředitelem 

                     ZŠ Novolíšeňská ,který písemně sdělil souhlasné stanovisko k přiřazení výše uvedeného spádového 

                    obvodu 

bez rozpravy

Usnesení : ZMČ doporučuje ZMB schválit změnu obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 2/2018,

                    kterou se stanoví spádové obvody základních škol . Ulice Josefy Faimonové č.1-16 bude zařazena

                    ze spádového obvodu Základní školy, Brno p.o. Masarova 11 do spádového obvodu Základní školy,

                    Brno, p.o. Novolíšeňská 10 

Přítomno : 23           pro : 21            nehlasoval : 2 





19.Připomínky MUDr. Drbala k zápisům ZMČ 



Vyjádření : pan starosta uvedl, že zastupitelům byl zaslán email pana Drbala ve kterém uvedl,že opakovaně 

                    uplatňoval námitky k zápisu resp. všem zápisům ZMČ Brno – Líšeň za toto volební období a

                    apeloval na pana starostu, že o námitkách musí rozhodnout zastupitelstvo  a vyzýval pana starostu

                     aby zařadil daný bod na jednání ZMČ. Námitky na jednání konkretizoval . Zápisy nejsou v souladu

                    s metodickým doporučením Ministerstva vnitra odboru veřejné správy a jsou v rozporu se schváleným

                     jednacím řádem ZMČ  Líšeň. Zápisy neobsahují jména všech vystupujících resp.řečníků se stručným 

                     obsahem jejich projevu. Připomíná svoji argumentaci , že právě pouze zápis pořízený v souladu se 

                     zákonem o obcích je veřejnou listinou nadanou presumpcí správnosti . Zájmem je ,aby kterýkoliv

                     zájemce se ze zápisu u kteréhokoliv bodu dozvěděl nejen usnesení, ale kdo a s jakým obsahem 

                     k němu vystupoval. 



p.starosta navrhl hlasovat o usnesení 

 ZMČ bere na vědomí připomínky p. Drbala k zápisům ze zasedání ZMČ 



MUDr. Drbal uvedl, že se domnívá, že o námitkách se musí rozhodnout a ne je vzít na vědomí. Je třeba 

                      rozhodnout zda jsou oprávněné  a zápisy se musí opravit nebo jestli se námitka zamítá



RNDr. Borecký : měli bychom rozlišit jestli chce v zápise někdo něco doplnit nebo má zásadní připomínku

                             navrhuji upravit jednací řád ZMČ  - doplnit kdo má konkrétní připomínku k projednávanému

                             bodu, tak  požádá, aby byla uvedena v zápise .



MUDr. Drbal : v jednacím řádu máme bude uvedeno jméno diskutujícího a stručný obsah projevu. Já říkám,že

                          to v zápise nemáme a dnes máme o mé námitce rozhodnout.

                           Mělo být připraveno usnesení od právníka úřadu , aby zde byla právní garance.



Mgr.Sklenák : proč tuto záležitost řešíme až nyní. Nemáme připravený materiál nemáme další informace.

                          Bylo by vhodné vyřešit jednací řád po volbách



p. Hrazdíra : pan Drbal zde upozorňuje již na 2 roky na nesoulad zasedání zastupitelstva s jednacím řádem

                        není třeba žádný pokyn v jednacím řádu je napsáno co tam má být





prof.Válek : pan Drbal zde upozorňuje, že zápis není v souladu se zákonem – právník úřadu měl zareagovat

                      a říci nebo napsat zda zákon porušujeme nebo ne 

                     dále je zde jednací řád, ve kterém je uvedeno, co má být v zápise

                     máme tedy rozhodnout zda námitka pana Drbala je oprávněná či nikoliv.



p. starosta : uvedl, že na minulém zasedání sdělila JUDr. Vacková , že zákon není porušován. 



MUDr. Drbal : upozornil, že trvá na svých námitkách vůči zápisům ze zasedání .



Pan starosta vyhlásil přestávku na poradu klubů. 



Po přestávce předložil JUDr. Příborský znění usnesení k tomuto bodu  a následně proběhlo hlasování 



ZMČ souhlasí s námitkami kolegy Drbala a apeluje na zodpovědné osoby , aby dbaly všech náležitostí pořizování

zápisu dle zákona a jednacího řádu ZMČ. Pochybení při pořizování zápisů z minulých jednání však z pohledu

 ZMČ nemají vliv na platnost jednotlivých usnesení .

Přítomno : 23        pro : 11        proti : 2          zdržel se : 10 

Toto usnesení nebylo přijato .



20. Interpelace – nikdo z přítomných neměl interpelaci



21. Diskuse – žádné příspěvky



22. Projednání zápisů 

      Žádné zápisy nebyly předloženy .



23. Závěr 

Zasedání ukončil pan starosta. 







              Mgr. Břetislav Štefan                                                                    JUDr. PhDr. Martin Příborský 

                     Starosta 							ověřovatel 





                                                                                                                        Oldřich Lupečka 

                                                                                                                         ověřovatel 

                                 

 













                  



